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Närvarande: Christer Sjöberg, Fredrik Hjert, Britt-Marie Carlsson, Marie Jauhiainen, 
Ulrika Leray, Björn Lager, Thomas Andersson, Daniel Lönnqvist
Utöver styrelsen: Kjell G Sjöö
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2008-08-19
 

§ 1                 Mötet öppnas

Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

 
§ 2                 Dagordning

Dagordningen godkändes.

 
§ 3                 Protokolljusterare

Thomas Andersson valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.                 

§ 4                 Fjärrvärme

                      Fjärrvärmegruppen informerade om dagsläget gällande fjärrvärmearbetet. Mötet             
konstaterade att en hel del uppgifter återstår och tidsschema måste göras. Kjell Sjöö                    utses som 
projektledare/samordnare för fjärrvärmearbetet och kommer att närvara på                     externa möten och 
styrelsemöten under den närmaste tiden.

                      Viktiga uppgifter:                  

-          Kontroll av kallvatten ventiler (kvartersombuden)

-          Nycklar till fastigheter som inte skall byta växlare (separat meddelande)

-          Möte med Vattenfall mfl måndagen den 25 augusti kl 15.00 – Björn, Kjell, Christer och 
Fredrik deltar

-          Informationsblad – fjärrvärmearbetet bl a tidsplan av byte mätare och växlare, 
finansiering mm – Ulrika gör underlag

 
§ 5                 Föregående protokoll

                      Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

 
§ 6                 Skrivelser

                      Inga skrivelser har inkommit.

 
§ 7                 Ekonomi

                      Marie informerade om budgetläget per 2008-06-30. 

 
§ 8                 Övriga frågor



                      Låste tvättstugan har inte fungera så bra. Thomas tittar på detta.

                      Daniel redovisade från besiktningen av SFF:s lekplatser. En del åtgärder måste göras      och 
Daniel kontaktar resp kvartersombud. Daniel återkommer med kostnadsförslag på              åtgärderna.

                      Thomas informerade styrelsen om en del ”hål” i asfalten, som ev måste åtgärdas.           
Christer ansvarar för inventering inom området för att se behovet. 

                      
§ 9                 Nästa styrelsemöte

                      Fjärrvärmemöte – tisdagen den 9 september kl 19.00 hos Thomas

                      Styrelsemöte – torsdagen den 25 september kl 19.00 hos Björn

 
§ 10               Mötet avslutas

                      Ordförande Björn Lager förklarade styrelsemötet avslutat.

Vid protokollet                                        Justeras
Britt-Marie Carlsson                                  Björn Lager                         Thomas Andersson              


